

**PEMBERITAHUAN PERTANYAAN DEWAN RAKYAT MALAYSIA  
MESYUARAT KETIGA, PENGGAL KETIGA,  
PARLIMEN KEEMPAT BELAS**

**PERTANYAAN : JAWAB LISAN**

**DARIPADA : PUAN ISNARAISSAH MUNIRAH MAJILIS  
[ KOTA BELUD ]**

**TARIKH : 19 NOVEMBER 2020 (KHAMIS)**

**SOALAN**

minta **MENTERI PEMBANGUNAN LUAR BANDAR** menyatakan status jalan-jalan raya utama kampung-kampung Talungan-Terintidon-Sayap, Kampung Podos-Pinolobuh-Mengkulat, Kampung Gendukut-Tengkurus-Lahanas Kota Belud. Jalan-jalan ini adalah jalan utama masuk ke kampung dan sudah tersenarai dalam RMK-11 yang lalu.

**JAWAPAN**

**Tuan Yang di-Pertua,**

Untuk maklumat Yang Berhormat, cadangan jalan Kampung Gendukut-Tengkurus-Lahanas telah diluluskan di bawah Projek Naiktaraf Jalan Tengkurus Lahanas Siba-Lahanas Sokib, Kota Belud, Sabah. Projek ini telah diluluskan di bawah Rancangan Malaysia Kesebelas *Rolling Plan* Keempat (RMKe-11, RP4) Tahun 2020 dengan kos sebanyak RM57.0 juta dan skop naiktaraf jalan sepanjang 10.0 km dengan spesifikasi JKR R1. Status terkini adalah di peringkat penentuan skop dan kerja awalan.

Manakala bagi cadangan jalan kampung Talungan-Terintidon-Sayap merupakan jajaran di bawah cadangan Projek Naiktaraf Jalan Sayap, Kota Belud, Sabah. Kementerian telah mengangkat permohonan projek tersebut bagi pelaksanaan di bawah Rancangan Malaysia Kedua Belas (RMKe-12). Status terkini adalah di peringkat

pertimbangan kelulusan Unit Perancang Ekonomi, Jabatan Perdana Menteri.

Bagi cadangan jalan Kampung Podos-Pinolobuh-Mengkulat, jajaran ini terletak di jajaran cadangan Projek Naiktaraf Jalan Gaur Mengkulat, Kota Belud, Sabah dan Projek Naiktaraf Jalan Gaur Pinolobuh, Kota Belud Sabah. Kedua-dua projek telah tersenarai di bawah Senarai Keutamaan Kerajaan Negeri dan akan diangkat bagi kelulusan RMKe-12 *Rolling Plan* seterusnya. Walau bagaimanapun, kelulusan adalah tertakluk kepada kelulusan oleh pihak Unit Perancang Ekonomi, Jabatan Perdana Menteri (UPE, JPM) dan kedudukan semasa kewangan kerajaan.

Sekian, terima kasih.